

Acta de la Junta de Veïns de Cabrianes.

ACTA núm. 8 de la sessió ordinària de la Junta de Veïns del Consell del Poble de Cabrianes, que va tenir lloc a la 1ª convocatòria el dia 3 de setembre de 2018, al local de l'AVV de Cabrianes C. Til·lers.

Presidenta

.- Sra. Pilar Sala Ribalta

Vocals:

- .- Sr. Lluís Ubach i Mas (ERC)
- .-Sr. Benjami Oller Riera (ERC)
- .- Sr Andreu Picañol Vilà (PDeCat)
- .- Sr. Enrique Sánchez Jiménez (PDecat)
- .- Sra. Rosa Oller Comaposada (ERC)
- Oriol Ribalta Pineda – Alcalde Pedani

Secretaria

.- Sra. Núria Creus Rodoreda

Excusa la presència: el Sr. Lluís Trulls, president de l'AVV de Cabrianes

A Cabrianes, essent el dia 3 de setembre de 2018, a les 20 hores, es van reunir a la Rectoria Vella (C/ Til·lers, s/n), sota la presidència de la Sra. Pilar Sala Ribalta i l'assistència de les persones a dalt esmentades i que pel seu nombre representen la majoria dels membres de la Junta de Veïns del Consell de Poble de Cabrianes i actuant com a secretària Pilar Sala amb la finalitat de portar a terme la sessió per a la qual han estat convocats reglamentàriament.

Obre la sessió la Sra. Pilar Sala Ribalta, donant la benvinguda a tots els assistents.

Després d'oberta la sessió es passa a debatre els assumptes que es relacionen a l'ordre del dia, i s'adopten els següents:

ACORDS

1. Aprovació si s'escau de les dues actes anteriors.

S'aproven per unanimitat de tots els membres les actes del 16 d'abril i del 14 de maig i es signen.

2. Informació instància presentada a l'Ajuntament.

En aquest punt de l'ordre del dia la Sra. Pilar Sala comunica la resposta obtinguda des de l'Ajuntament en relació a diversos assumptes.

En quant a l'estat de l'asfalt del semàfor ubicat davant l'església de Cabrianes, s'ha donat trasllat de la situació a Carreteres.

En quant a la problemàtica relativa al mal estat de l'asfalt de la carretera direcció a Artés, s'anuncia que Carreteres ho ha solventat.

En relació al Pont de Cabrianes, l'Ajuntament de Sallent s'ha compromès a presentar un escrit al govern de la Generalitat a títol de recordatori per a què el projecte sigui inclòs en els propers pressupostos. Per altra banda, s'acorda demanar a la Jordina, poder consultar el projecte.

En quant al C/ Ponent, l'Ajuntament ha manifestat que no hi pot fer res més i creu oportú que els membres de l'OTP busquin alternatives. Al respecte, es proposa tornar a parlar amb la Sra. Jordina Moltó per parlar de possibles solucions

3. Temes de via pública: gual c Ginesta-Carretera, c.Ponent, obres de les places.

En aquesta qüestió, s'acorda tornar a demanar, un cop hagi passat la Festa Major, pressupost a l'empresa Cunetas Hormigón, per tal de valorar-ho en la propera reunió.

En quant a l'obra de la plaça del Pavelló, es comenta que per la Festa Major, no estarà acabada. Es valora també, la possibilitat de donar-li un nom significatiu.

4. Pressupost sistema airejat del contenidor-magatzem.

El Sr. Lluís Ubach exposa que el sistema ja es troba en funcionament i que properament s'iniciarà. S'anuncia també, que ja s'ha connectat la llum provinent del pavelló.

En aquest punt de l'ordre del dia, també es comenta que ja s'ha canviat la instal·lació d'aigua calenta al Pavelló i que ara tant sols resta contractar 4 bombones de propà.

5. Germandat de S Ramon, valoració servei funeraris.

En relació a aquest punt de l'ordre del dia, i en base a les peticions d'alguns veïns i del rector de Cabrianes, el Sr. Lluís Ubach proposa fer una proposta de nou funcionament a la Germandat Sant Ramon, atès que segons el parer dels membres de l'OTP, el sistema està totalment des actualitzat i és convenient procurar ampliar la base i professionalitzar el servei.

6. Projecte de la Factoria (activitats extraescolars).

Al respecte, s'exposa que ningú s'ha pronunciat més al respecte. El Patronat haurà de valorar-ho.

7. Projecte de Gravera al Manso Oliva.

En aquest punt de l'ordre del dia, s'exposa que la Comissió Territorial d'Urbanisme ha emès un informe desfavorable en quant al permís sol·licitat, donat que l'espai està ja a hores d'ara molt fragmentat. Per altra banda, es tracta de terreny agrari i hi existeix una reserva i hi conflueix la Gavarresa.

8. Programació Festa Major.

Respecte a la programació de Festa Major, el Sr. Benjamí Oller, anuncia que no hi ha novetats substancials.

9. Data propera reunió , temes a parlar.

Es proposa celebrar la propera reunió el dia 8 d'octubre de 2018.

10. Assumptes sobrevinguts.

La Sra. Rosa Oller, trasllada diverses peticions d'un veí del barri de l'Empalme, el qual demana col·locar una placa que anunciï el nom del Carrer i una major il·luminació, doncs hi ha una zona en què només hi ha un fanal. Al respecte, s'acorda parlar amb el Sr. Sibila. El Sr. Enrique Sánchez s'ho anirà a mirar.

Novament, la Sra. Rosa Oller, proposa valorar la possibilitat d'instal·lar a l'alçada de la guarderia un banc, doncs ha detectat que hi ha força gent que passeja per aquella zona. El Sr. Enrique Sánchez, ho comentarà al Sr. Chinchilla.

Finalment, es dona compte de les factures relatives a un canvi de llums al Centru, el muntatge d'un nou sistema de reg i de la compra de la moto-retalladora.

11. Precs i preguntes

No n'hi ha.

I sense altres assumptes a tractar, s'aixeca la sessió per ordre de la Presidenta quan són les 21:50 hores i s'estén la present acta, de la que com a Secretària en funcions en dono fe.

